
 

 
 

Tisková zpráva č. 4/2023 ze schůze výkonného výboru Českého svazu plaveckých sportů, 

konané dne 12. 4. 2023 v Praze 

 

 

Přítomni:  pp.  Adamec, Axman, Gronesová, Kožená, Srb J., Srb V., Štěrba, 

Tesárek, Vaverka, Zálešák 

 

Omluveni: pp.  Novotná, Táborský 

 

KRK:   p.  

 

Pozváni:    pp.  Bažil, Brtník, Cagaň 

 

 

204/10 – IS ČSPS 

• VV řešil problémy v souvislosti s nahráváním a zobrazováním historických rekordů Masters. - 

trvá 

• VV řešil implementaci nových pravidel synchronizovaného plavání, aby byl IS ČSPS od ledna 

plně funkční dle nových pravidel synchronizovaného plavání. – trvá  

• VV rozhodl o uspořádání online školení na fungování IS pro správce klubů SY, přičemž 

z tohoto školení bude archivován záznam pro potřeby dalších klubů. 

• p. Ryška vyzval členy VV, aby v případě jakýchkoli technických problémů s IS ČSPS 

kontaktovali p. Bažila. – trvá  

• VV řešil zobrazování časů ve svazovém statistickém systému, jež jsou rovny národnímu rekordu 

dané plavecké disciplíny – trvá  

• VV předal k dopracování evidenci národních rekordů i z prvního úseku štafety a rekordy 

Masters, aby byly evidovány rovněž při dosažení času v rámci mezičasu prvního úseku mixové 

štafety, ovšem jen z elektronické časomíry – trvá  

• VV schválil implementaci podpory čistoty dat v programování – trvá. 

• VV konstatoval, že dokud nebudeme vědět finanční příjmy, tak s výjimkou podpory čistoty dat 

v programování nebudeme zadávat žádné další požadavky k programování. – trvá 

• VV řešil naprogramováním znemožnění editace výsledků po ukončení akce. Uzavření a 

případnou editaci bude provádět, v pravidelných časových obdobích, p. Bažil. 

• VV řešil technické postupy zapisování výsledků ze soutěží paraplavců do IS. 

 

01/06 – Para plavání 

• VV vyzval nově zvolené vedení svazu, aby se zabývalo úpravou Jednacího a Organizačního 

řádu. 

• VV schválil, aby zkratky předložených klubů paraplavání po přihlášení do ČSPS zůstaly podle 

zvyků paraplavání. 

 

 

 

 



 

 
 

07/07 – ETD Yarmill 

• VV pověřil p. Brtníka o zařazení možnosti měnit v kartotéce datum narození, pohlaví, případně 

e-mail. 

• VV pověřil p. Brtníka o přípravu analýzy z ETD na celostátní seminář trenérů. 

 

02/08 – Akreditace trenéra 2. třídy 

• VV obdržel informaci, že se čeká na poslední dokument nezbytný k žádosti o akreditaci 

udělování trenérské kvalifikace 2. třídy – trvá. 

• VV obdržel informaci, že žádost je koncipována tak, že ČSPS bude mít, v případě schválení, 

možnost školit trenéry 2. třídy ve všech plaveckých sportech. 

• VV pověřil p. Brtníka o navázání komunikace s MUNI a dále se bude zabývat smlouvu s FTVS. 

 

06/01 – Ekonomika ČSPS 2023 

 

• VV obdržel informace o obdržení rozhodnutí z NSA o Podpoře sportovních organizací 

svazového charakteru 2023, ke kterému je možné se vyjádřit do 5 dnů od obdržení. 

 

08/02 – SCM – vyplňování evidence v ETD Yarmill 

 

• VV schválil, že než proběhne výplata koordinátorům jednotlivých SCM, tak proběhne kontrola 

vyplňování údajů v ETD všech účastníků jednotlivých VT – trvá  

• VV pověřil sekretariát úpravou směrnice, kde bude tato povinnost zanesena – trvá 

• VV hovořil o důležitosti názvosloví aerobních a anaerobních zón v ETD. 

 

04/03 – Limity PL 

• VV schválil limity PL všech věkových kategorií per rollam po zaslání sekcí plavání. 

• VV si je vědom, že limity jsou tvrdší, sníží se počty plavců v SCM a z následujícího období 

bude vytvořena analýza k vyhodnocení tohoto rozhodnutí. 

 

06/03 – Úprava projektu RD PL JUN 

• VV schválil projekt per rollam v upravené podobě z předchozího zasedání VV: 

o B limity se budou vztahovat na 3 nejmladší ročníky. 

o VV pověřil reprezentačního trenéra, aby uvedl do projektu informaci ohledně přípravy 

na MSJ. Pokud bude příprava prostřednictvím osobních kont, tak je nutné tuto 

informaci do projektu rovněž uvést, a to i v jaké výši – doplněno 

o VV pověřil reprezentačního trenéra, aby doplnil informace ohledně V4 a EYOF (systém 

nominace, počet nominovaných atd.) – doplněno. ČSPS vyšle na EYOF 6+6 sportovců 

(schváleno per rollam) 

 

11/03 – Nákup trik pro rozhodčí 

• VV schválil nákup trik rozhodčích v předložené částce, přičemž pověřil Komisi rozhodčích, 

aby dořešila systém distribuce, ideálně přes krajské svazy – trvá 

 

02/04 – Návrh ke schválení organizačního a jednacího řádu 

• VV schválil úpravu jednacího řádu v předložené podobě s drobnými úpravami. 

• VV se usnesl, že na příští Konferenci ČSPS předloží návrh k úpravě Registračního řádu, 
Jednacího řádu a Volebního řádu. 



 

 
 

03/04 – European Games (ME SY a SK) 

 

• VV schválil účast p. Ryšky za LEN Bureau, p. Kožené jako rozhodčí SY a p. Novotné jako členku 

technické komise skoků LEN. 

05/04 – Zdravotní zabezpečení 

 

• VV schválil do databáze zdravotního zabezpečení ČOV p. Kluskovou a p. Mrázkovou. 

• VV schválil vyřazení z databáze J. Micku. 

06/04 – Návrh úpravy směrnice SCM 

• VV schválil návrh úpravy Vnitřní směrnice SCM v článku V. bod 2.3 dle předloženého návrhu 
s doplněním, že jde o maximální počet 20 %. 

• Schvalování navržené změny ročníků do zařazení SCM bude VV řešit na dalším zasedání tak, 
aby byl v souladu s Rozhodnutím NSA. 
 

07/04 – Konání World Aquatics ve věci ruských a běloruských sportovců 

• VV hovořil o situaci MOV a World Aquatics směrem k ruským a běloruským sportovcům. 

• VV znovu avizuje, že cizinci s ruským a běloruským občanstvím, kteří již žili v České republice 

před únorem 2022, se mohou účastnit všech akcí ČSPS. 

08/04 – Úprava projektu reprezentace SY JUN 

 

• VV schválil předložený návrh projektu SY s tím, že je nezbytné na další zasedání VV předložit 

návrh nominačních kritérií týmu v juniorské i žákovské kategorii. Nominačním závodem bude 

Primorje Synchro Cup. 

10/04 – NSA 

 

• VV obdržel informaci o schůzce zástupců národních svazů s NSA o následujících bodech: 
o NSA vyzvala svazy, aby zřídily etický kodex a jmenovali zodpovědnou osobu za 

nežádoucí jevy. 
o NSA bude od 1. 1. 2024 důrazně požadovat dodržování jednotné identity skládající se 

z jednotného názvu, velkého či malého státní znaku či vlajky, apod. Jednotná identita 
bude povinná od 1. 1. 2025 a bude podmíněna čerpáním dotace. 

o NSA komunikovala směrem k zástupcům svazů, že pravděpodobně dojde k navýšení 
registračního poplatku na 200 Kč za vykazovaného registrovaného člena subjektů. VV 
ČSPS vzal tuto informaci na vědomí a bude čekat na bližší informace, aby mohl učinit 
nezbytné kroky ke splnění této podmínky. 

o NSA informovala, že v následujících letech bude upřednostňovat prioritizaci sportů. 
o K žádosti Můj klub bude nezbytná asignace sportovním svazem. 

 

11/04 – Člen pléna ČOV 

 

• VV schválil, že člen pléna ČOV za ČSPS bude nadále člen VV ČOV, p. Ryška. 

• VV vzal na vědomí, že p. Tesárek bude člen pléna ČOV za ČSVP. 



 

 
 

12/04 – Přenosy ČT 

• VV vzal na vědomí, že se řeší přenosy s ČT na české poháry, MČR SY, MČR DP v Seči a Memoriál 
Alfréda Nikodéma. Dále přímé přenosy z VC Pardubic, Plzeňských sprintů a LMČR a ZMČR PL. 
 

16/04 – Marketingový a projektový specialista 

• VV rozhodl, že je nezbytné personálně zabezpečit pozici projektového a marketingového 
specialisty na plný pracovní úvazek, příp. obdobu OSVČ, a učiní potřebné kroky. 

 
17/04 – Komise sportovců a Marketingová komise 

 

• VV rozhodl o zřízení komise sportovců a v nejbližších měsících učiní potřebné kroky 

• VV rozhodl o zřízení marketingové komise a v nejbližších měsících učiní potřebné kroky 

• VV bude pracovat na sepsání směrnice k fungování komisí. Zejména ve směrnici vztahující se 
ke komisi sportovců bude nutné stanovit jasná kritéria, která sportovci musí splnit, aby mohli 
být členem komise. 

 
18/04 – Spolkový rejstřík 
 

• VV obdržel informaci, že veškeré materiály byly předány k zavedení do spolkového rejstříku. 
 
19/04 – Český paralympijský výbor 
 

• VV obdržel informaci ohledně zaslání přihlášky do Českého paralympijského výboru, a že se 
předseda ČSPS zúčastní Členské schůze dne 25. 5. 2023, kde by měl být ČSPS přijat za člena 
ČPV. 

 
20/04 – Learn to Swim Conference 
 

• VV vzal na vědomí možnost kandidatury na tuto konferenci. VV ČSPS schválil, že nebude 
usilovat o kandidaturu na tuto akci. 

• VV obdržel informaci, že sekce SY potvrdila zájem o pořádání MEJ SY 2025. 
 
21/04 - Nominace na prezidenta a pokladníka World Aquatics 
 

• VV vzal na vědomí možnost kandidatury na výše uvedené pozice. 

• VV schválil, že na uvedené pozice nebude nikoho nominovat. 
 

Příští schůze VV se uskuteční v Praze – budova ČUS – Strahov 

dne 17. 5. 2023 

Zapsala: Simona Gronesová 

Dne:   14. 4. 2023 

 

Schválil: Jakub Tesárek 

Dne:   14. 4. 2023 


